

<p>Date: ____/____/____</p> <p>To: National Bank of Kuwait SAKP ("Bank") Irrevocable and unconditional consent to obtain and disclose information to, among others:</p> <p>a) M/s: Central Bank of the United Arab Emirates; and/or b) M/s: Al Etihad Credit Bureau, each a "Recipient" and together the "Recipients"</p> <p>I/We the undersigned; account holder(s) (Customer(s)/ Borrower(s)/ Guarantor(s) hereby irrevocably and unconditionally authorize you (and your bank branches, subsidiaries, affiliates, agents or any third parties selected by any of them or you) inside or outside the United Arab Emirates to:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1) obtain, request, transfer, verify and disclose any and all data including, but not limited to, credit data and financial information on loans and credit facilities or legal information relating to me/us that is maintained by you or provided to you by any third party or local or international credit bureau either verbally or in writing including but not limited to in a credit information other any other form of report at your discretion and without any liability on your part, from the Recipients or any other third party; and 2) process my/our data to you, without any liability on your part or any of your branches, subsidiaries, affiliates, agents or any third parties selected by you. <p>I/We agree and authorize you to exchange, disclose or obtain information among banks, investment, commercial and services companies supervised by the Recipients or Ministry of Finance and communicate with them on that.</p> <p>This consent shall remain in full force and effect, and may not be terminated or amended without the Bank's prior written consent.</p> <p>This consent shall be subject and interpreted in accordance with the Federal Credit Information Law No. 6 of 2010 and any other applicable laws and jurisdiction of the United Arab Emirates.</p>	<p>التاريخ: ____/____/____</p> <p>الى: بنك الكويت الوطني ش.م.ك.ع. تعهد وموافقة بالحصول على والإفصاح عن معلومات إلى/ بين السادة مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي المحترمين السادة شركة الإتحاد للمعلومات الإئتمانية المحترمين أيهما "المتلقي" و جمعهم "المتلقين"</p> <p>أنا الموقع/ نحن الموقعين أدناه صاحب/ أصحاب الحساب (العميل/ المقترض/ الكفيل)، أفوضكم/ نفوضكم (أو فروع البنك أو شركاته التابعة أو الزميلة أو وكلائه أو أي أطراف ثالثة مختارة من قبل أي منهم أو من قبلكم) سواء داخل دولة الإمارات العربية المتحدة أو خارجها بشكل غير مشروط، غير قابل للرجوع عنه وغير قابل للنقض في</p> <ol style="list-style-type: none"> (1) الحصول على و طلب و نقل والكشف و الإفصاح عن أي معلومات مالية أو قانونية أو قروض أو تسهيلات إئتمانية تتعلق بي/ بنا المحفوظة لديكم أو قد يتم تزويدكم بها من أي طرف ثالث أو مكتب إئتمان محلي أو خارجي سواء بشكل مكتوب أو شفهي لغرض تقارير معلومات الإئتمان كما ترونه مناسباً وفق تقديركم المطلق و دون أدنى مسؤولية من قبل المتلقي/ المتلقين أو أي أطراف أخرى. (2) تجميع و معالجة المعلومات الخاصة بنا دون أدنى مسؤولية عليكم أو على أي من فروعكم أو شركاتكم التابعة أو الزميلة أو وكلائكم أو أي أطراف ثالثة مختارة من قبلكم. <p>وأوافق/نوافق لكم بتبادل المعلومات المذكورة، الحصول على و طلب و تبادل هذه المعلومات فيما بين البنوك و شركات الاستثمار و الشركات التجارية و شركات الخدمات الخاضعة لرقابة مصرف الإمارات المركزي أو شركة الإتحاد للمعلومات الإئتمانية أو وزارة المالية ولكم كافة الصلاحيات لمضاطبة هذه الجهات.</p> <p>يظل هذا التعهد سارياً و نافذاً ولا يحق إلغاؤه أو تعديله دون الحصول على موافقة البنك الكتابية.</p> <p>يخضع هذا التعهد في تفسيره وتأويله إلى الوارد في القانون الاتحادي رقم 6 لسنة 2010 بشأن المعلومات الإئتمانية ولقوانين دولة الإمارات العربية المتحدة ويحال إلى نزاع ينشأ بين البنك والعميل/المقترض بخصوص هذا التعهد للاختصاص الحصري لمحاكم دولة الإمارات العربية المتحدة.</p>
---	--

PO Box _____

Name: _____

Signature: _____

Stamp: _____